
甲類繁育狗隻牌照

Dog Breeder Licence (Category A) (DBLA)

牌照持有人姓名 電話號碼 電郵地址

Name of Licensee Phone Number Email Address

沈菀詩 / SHUM Yuen Sze 97306783 sze1118@hotmail.com

何榮華 / HO Wing Wa 93151845 frankieho0000@gmail.com

蔣敏儀 / CHEUNG Man Yee 92502223 fancydogfashion@gmail.com

Julia Viola SCHNELLHARDT 97027205 juliaschnellhardt@gmx.de

胡錦棠 / WOO Kam Tong 93453805 wookamtong@gmail.com

* 請注意，鑑於個別列表項目的資料涉及個人資料，須獲資料持有人同意才可發放，因此此名單並未包括香港所有甲類繁育狗隻牌照。

此名單只包括已同意漁護署將其有關的資料刊登於漁護署網頁上的牌照持有人。

* Please note this list does not include all DBLAs in Hong Kong since some of the information is personal data which can only be released with the consent of the data owner.

Only those licensees who have consented to the publication of their relevant information on the AFCD website are included here.

*如你想查證的狗隻繁育者並不在此「甲類繁育狗隻牌照名單」上，請致電2614 3477向我們查詢該人士是否領有有效的牌照。

你亦可在到訪該處所時要求查閱其牌照。請與我們攜手打擊非法售賣動物保障動物福利。

*If you cannot find the dog breeder you are looking for on this "List of DBLA", please call us at 2614 3477 to check that he/ she has a valid licence. 

You can also ask to see the licence when you visit the premises. Please help us to combat illegal animal trading to safeguard animal welfare.  

*購買寵物並非唯一的選擇，很多健康且性情溫馴的寵物正等待被人領養。

*Buying a pet is not the only option.  There are many healthy pets with friendly temperament waiting for adoption
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